
  

 

 

 

 

Schriftelijke vragen 

Aan: college van B&W van de gemeente Schagen 

Onderwerp: Begroting 2023  

Datum: 16-10-2023  

 
Geacht College, 
 
Naar aanleiding van de Begroting 2024 en de Meerjarenraming ontvangt u hierbij enkele 
vragen van de fractie van CDA Schagen. 
 
Tijdens de Oordeelsvormende vergadering bracht wij deze vragen reeds naar voren: 

- In het voorjaar van 2023 zijn door de raad de kaders en uitgangspunten 
vastgesteld om in de loop van het jaar de begroting te kunnen opstellen.  

 
Zijn er in de Begroting 2024-2027 nog zaken aangevuld en opgenomen naar aanleiding van 
voortschrijdend inzicht en/of nieuwe ontwikkelingen? 
Welke zijn dat en welke impact hebben deze? 
  

- In de Begroting 2024 is bewust afgeweken van het te hanteren inflatiepercentage 
op de door de raad vastgestelde peildatum en bron.  

 
In plaats van 6,1 is 5% gehanteerd, zie blz.77 (zie ook punt 17 van de Uitgangspunten 
Kadernota). 
 
Op blz. 87 wordt gesproken van een te lopen risico van inflatiestijging van 10%.  
Is dit niet tegenstrijdig? 
 

- De huidige werkwijze ten aanzien van de berekende inflatie heeft onzes inziens 
een meerjarig effect naar de toekomst.  

 
Het CDA houdt omwille van vergelijkbaarheid in jaren vast aan de door de raad afgesproken 
consistente gedragslijn van bron en peildatum voor de inflatie. 
Welke consequenties heeft de huidige werkwijze en berekening voor het getoonde 
overschot/tekort voor de komende jaren? 
 
Daarnaast willen wij graag verduidelijking op de volgende punten: 
 
Pagina 8: Lasten Sociaal Domein gaan naar beneden in loop van de jaren. Dit is tegen de 
trend in zoals die aangeven staat in rekening 2022 en na begrotingswijziging 2023. Wat is de 
reden daarvan? 
 
Pagina 8. Baten wonen en RO pieken in 2023 3n 24 en vallen in jaren daarna terug gaan 
naar ca een kwart daarvan. Vanwaar dit grote verschil? 

 

 



 
pagina 13 eerste alinea staat: "veel en goede sportvoorzieningen?" Waarom wordt hier veel 
genoemd? Aantal sportvoorzieningen zou toch in verhouding moeten staan met de behoefte. 
 
Pagina 19 tabel 4e bullit: Wat is het verschil tussen regiepunt mantelzorg en het huidige 
mantelzorgcentrum?  
 
Pagina 23. Er staat "we werken aan een sluitend lokaal netwerk AED`s”. Dit netwerk is er 
toch al? Gaat het dan niet om het onderhouden van dit netwerk met alle kosten 
daaromheen?  
 
 
Met vriendelijke groet, namens fractie CDA Schagen, 
 
 
Wim Vonk 
 
 


